



MobiWire

79 Avenue François Arago - FR: 92017 Nanterre cedex - Tel: +33 1 78 14 09 43

www.MobiWire.com

Nanterre, March 2nd of 2021,

Nanterre le 2 mars 2020,

Declaration of Certification

Déclaration de certification

I hereby certify that MobiWire SAS, the registered office of which is at 79 avenue François Arago, 92000 Nanterre – France, is delivering to Orange, the registered office of which is at 78 Rue Olivier de Serres, 75015 Paris - France, two products called Neva leaf and SoshPhone which will be launched on the market under Orange and Sosh Brand.

Je, soussigné certifie que MobiWire SAS, dont le siège social est au 79 avenue François Arago, 92000 Nanterre –France livre à Orange, dont le siège social est à 78 Rue Olivier de Serres, 75015 Paris - France, deux produits appelés Neva leaf et SoshPhone qui seront lancé sur le marché sous les marques Orange et Sosh.

These products comply with the GRS certification requirement, as stated in the GRS certification CU1080964GRS-2021-00001165 dated of January 06st of 2021 related to those devices.

Ces produits sont conformes aux exigences de la certification GRS, comme indiqué dans la certification GRS CU1080964GRS-2021-00001165 du 6 janvier 2021 de ces produits.

David CHARLOT
CEO of MobiWire SAS
Directeur Général de MobiWire SAS